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خبر

»وزیر بهداشت« در نامه ای به روسای 
دانشگاه های  علوم پزشکی:

سن ثبت نام واکسیناسیون 
گروه های هدف 3 سال کاهش یابد

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در نامه ای به روسا و 
سرپرستان دانشکده های علوم پزشکی و خدمات بهداشتی 
واکسیناسیون  ثبت نام  سن  که  کرد  اعلام  کشور  درمانی 
تاکید  نمکی  یابد، سعید  گروه های هدف ۳ سال کاهش 
کرد: با توجه به سرعت تأمین واکسن، تمام استان ها می 
توانند علاوه بر استمرار واکسیناسیون گروه های هدف قبلی، 
با کاهش سه سال سن واکسیناسیون و همچنین مشاغل 
پرخطر تعیین شده نسبت به ثبت نام و شروع واکسیناسیون 

آنها اقدام کنند.
با  آمده است: پیرو جلسه ویدئو کنفرانس  نامه  در متن 
فرماندهان بسیج و سپاه سراسر کشور و تشدید طرح شهید 

سلیمانی لازم است موارد زیر مورد توجه قرار گیرد:
- بزرگترین عامل در ایجاد موج جدید کم توجهی به پروتکل 
ها و عادی انگاری اوضاع در سراسر کشور بود، اینجانب در 
مکاتبات مکرر این موضوع را گوشزد نمودم و از روسای 
که  خواستم  پزشکی  علوم  های  دانشکده  و  ها  دانشگاه 
به طور مستمر هفتگی و روزانه موارد را منعکس کنند، 
هرگونه چشم پوشی و عدم ایستادگی در مقابل شکستن 
لذا  افزود  خواهد  اوضاع  وخامت  بر  تردید  بی  پروتکل ها 
اجرای  بر  نظارت  بسیج  همکاران  ظرفیت  از  استفاده  با 
اولین رسالت همکارانمان در سراسر کشور  شیوه نامه ها 

است.
- مراکز سرپایی و بستری موقت توانست در موج چهارم 
و همچنین موج جدید به میزان قابل توجهی از وخامت 
حال بیماران و نیاز به تخت بکاهد لذا توسعه این مراکز 
و  ها  نیروهای مسلح، شهرداری  ظرفیت  از  استفاده  با 
از  دارند  دسترس  در  امکاناتی  که  هایی  دستگاه  دیگر 
ضروریترین امور در مدیریت بیماری است، ضروری است 
کلینیک  تعداد  مرداد،   ۲۳ شنبه  اداری  وقت  پایان  تا 
برنامه توسعه  های سرپائی و بستری موقت استان و 

آنها اعلام شود.
ضمناً بطور واضح اعلام فرمائید که در آن دانشگاه / دانشکده 
تزریق به موقع داروی ضد ویروس تزریقی تا چه میزان بر 

کاهش بار بیماران بستری تأثیر گذاشته است.
- افزایش تست ها و قرنطینه اجباری از روز نخست در مکاتبات 
متعدد ذکر شده و در فاز جدید نیز با کمک همکاران بسیجی 
ادامه یابد. تدارک تست کماکان از طریق هیات امناء صرفه 

جویی ارزی انجام خواهد گرفت.
- در صورت نیاز به اکسیژن بیشتر سریعاً اعلام شود، معاون 
درمان و هیات امنای صرفه جویی ارزی جهت تأمین اکسیژن 
و بقیه مایحتاج به شکل قرارگاهی شبانه روز آماده دریافت 

نیازها است.
- معاونین درمان و غذا و دارو در سراسر کشور مکلف به 
نظارت بر مصرف داروهای ضد ویروس و گران قیمت دیگر 
از قبیل آنتی بادی های منوکلونال تجویز شده، صرفاً در مراکز 

بیمارستانی هستند.
مصرف بی رویه و غیر کنترل شده علاوه بر تحمیل هزینه 
می تواند عوارض متعدد دیگری داشته باشد که حائز اهمیت 

است.
- شتاب تزریق واکسن با همت عزیزان رو به افزایش است، 
لذا با توجه به سرعت تأمین واکسن، تمام استان ها می 
توانند علاوه بر استمرار واکسیناسیون گروه های هدف قبلی، 
با کاهش سه سال سن واکسیناسیون و همچنین مشاغل 
پرخطر تعیین شده نسبت به ثبت نام و شروع واکسیناسیون 
آنها اقدام کنند، اضافه شدن گروه های جدید باید با افزایش 
مراکز تجمیعی و استفاده از ظرفیت گروه های واکسیناتور 
و همراهی عزیزان بسیج، هلال احمر، دانشجویان رشته های 
علوم پزشکی، نیروهای مسلح، شهرداری ها، سازمان های 
مردم نهاد و ظرفیت های موجود در سازمان های صنفی، 
شغلی و اجتماعی توأم باشد تا موجب تراکم جمعیت در 

مراکز نشود.

بهداشت و سلامت 

رئیس جمهور در جلسه کمیته های تخصصی ستاد ملی 
مقابله با کرونا، اهمیت مشارکت و همکاری همدلانه آحاد 
مردم در رعایت اصول بهداشتی به منظور کنترل ویروس 

کرونا را مورد تاکید قرار داد.
حجت الاسلام سید ابراهیم رئیسی صبح روز جمعه در 
جلسه کمیته های تخصصی ستاد ملی مقابله با کرونا، 
گفت: یقین دارم اگر مردم به درستی در جریان خطرات 
همه  رعایت  با  بگیرند،  قرار  ویروس  کنونی  وضعیت 
جانبه دستورالعمل های بهداشتی و با اعمال کنترل ها و 
محدودیت های بیشتر، شرایط مناسبی در کنترل و غلبه بر 
این بیماری خواهیم داشتم و از مردم می خواهم در این 

مسیر دولت را یاری کنند.
رئیس جمهور با تاکید بر اطلاع رسانی شفاف و دقیق در 
زمینه کرونا و تلاش دشمنان برای فضاسازی های منفی 
در این خصوص، گفت: سخنگوی ستاد ملی کرونا، کمیته 
اطلاع رسانی و صدا و سیما باید روند اطلاع رسانی را مدیریت 
کنند تا مردم به صورت دقیق، شفاف و سریع و از طریق 

مراجع رسمی در جریان اخبار مربوطه قرار بگیرند.
با  رابطه  در  که  صف هایی  اینکه  بر  تاکید  با  رئیسی 
واکسیناسیون و تهیه دارو شکل می گیرد بایستی سریعا 
جمع شوند و با مدیریت مناسب شاهد اینگونه صف ها 
روند  و  دارد  وجود  کافی  اندازه  به  دارو  گفت:  نباشیم، 

واکسیناسیون نیز سرعت خواهد گرفت.
رئیس جمهور اظهار داشت: برای اختصاص ارز به واردات 
واکسن کرونا هیچ مشکلی وجود ندارد و واردات واکسن، 
همزمان با تولید واکسن داخلی سرعت گرفته است و این 

جزو اولویت های دولت است که معاون اول رئیس جمهور 
با جدیت پیگیری می کند و امیدواریم با وارداتی که انجام 
می شود در زمان کوتاهی شاهد واکسینه شدن درصد 

زیادی از مردم باشیم.
رئیسی با تاکید بر اینکه کسب و کار مردم در کنار صیانت 
از سلامت و جان آنان اهمیت دارد، خاطرنشان کرد: باید 
مراقب باشیم کسب و کار و اشتغال مردم دچار آسیب 
نشود و نحوه مدیریت این موضوع بایستی از طرف ستاد 

ملی مقابله با کرونا برای آحاد مردم تببین شود.
رئیس جمهور پرهیز از ترددهای غیر ضروری و نقش آن در 
جلوگیری از شیوع ویروس را مورد تاکید قرار داد و تصریح 
کرد: کاهش تردد از جمله مسائل محوری در روند کنترل 
ویروس است و لذا ترددها باید در ۱۰ روز آینده به شکل 

محسوس کاهش یابد.

رئیسی با تاکید بر لزوم رعایت تمامی اصول بهداشتی در 
مراسم عزاداری و سوگواری ایام محرم، گفت: اعتقاد و باور 
قلبی داریم که این سوگواری ها می تواند تاثیر مثبتی در 
روح و روان جامعه و زندگی مردم داشته باشد اما رعایت 
اصول بهداشتی در مراسم عزا و سوگواری ها امری ضروری 
است و حفظ و صیانت از جان مردم اولویت دارد، در این 
جلسه، کمیته  بهداشت و درمان، قرارگاه عملیاتی و کمیته 
روند  از  با کرونا گزارشی  اطلاع رسانی ستاد ملی مقابله 
شیوع ویروس و اقدامات انجام شده برای مقابله با آن و 
آخرین جمع بندی و هماهنگی های انجام شده برای مقابله 
و کنترل جدی موج پنجم کرونا را ارائه کردند و کمیته 
تبلیغات و اطلاع رسانی نیز موظف شد، شرایط موجود را 
برای افکار عمومی تبیین و در این زمینه پیوست فرهنگی 

و رسانه ای را تنظیم کند.

»رئیس جمهور« در جلسه کمیته های تخصصی ستاد ملی مقابله با کرونا مطرح کرد؛

برای اختصاص ارز به واردات واکسن کرونا هیچ مشکلی وجود ندارد

خبر اول

قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  گذشته  روز  شبانه  در 
تشخیصی، ۳۹ هزار و ۱۱۹ بیمار جدید مبتلا به کووید ۱۹ 
در کشور شناسایی شد که ۴ هزار و ۷۰۷ نفر از آنها بستری 
شدند، تاکنون ۱۴ میلیون و ۴۴۵ هزار و ۶۴۲ نفر دُز اول 
واکسن کرونا و سه میلیون و ۶۱۰ هزار و ۷۷۵ نفر نیز دُز 
دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده در 
کشور به ۱۸ میلیون و ۵۶ هزار و ۴۱۷ دُز رسید، افراد واجد 
 salamat.gov.ir شرایط برای تزریق واکسن حتما در سامانه

ثبت نام کنند.

مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۴ میلیون و ۳۵۹ 
هزار و ۳۸۵ نفر رسید، تاکنون سه میلیون ۶۷۴ هزار و 
۵۲۹ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص 
شده اند، ۷ هزار و ۱۵۴ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در 
بخش های مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت 
قرار دارند. تاکنون ۲۶ میلیون و ۹۸۴ هزار و ۶۳۰ آزمایش 
تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است، همچنین در 
حال حاضر ۳۳۶ شهر کشور در وضعیت قرمز، ۸۴ شهر در 

وضعیت نارنجی، ۲۸ شهر در وضعیت زرد قرار دارند.

معاون قضایی دادستان کل کشور با تاکید بر ترخیص هرچه 
سریع تر کالاهای تولید داروهای کرونا موجود در گمرک در 
خصوص دپوی مواد اولیه دارویی در گمرک، گفت: ترخیص 
نشدن کالاها همراه با سوءنیت نبوده، بلکه مشکلات اداری 

داشته است.
از گمرک  بازدید  درباره  گویی  و  در گفت  عمرانی  سعید 
باید مواد  افزود: واردکنندگان  فرودگاه امام خمینی )ره( 
اولیه را ترخیص کنند؛ ممکن است واردکنندگان دولتی 
یا غیردولتی باشند، اما در هر صورت باید اسناد لازم برای 
ادامه داد: نیمه شب  ارائه دهند، وی  را  ترخیص کالاها 
پنجشنبه بازدیدی از گمرک داشتیم و هشدارهای لازم داده 

شد تا کالاها هر چه سریع تر ترخیص شود.
معاون دادستان کل کشور خاطرنشان کرد: واردکنندگان طبق 
قانون دو ماه فرصت دارند تا مواد وارد شده را از گمرک ترخیص 
کنند و با ارائه مستندات دو ماه دیگر هم فرصت ترخیص دارند 
و در مجموع بعد از چهار ماه دولت کالاها را در اختیار می گیرد 

و کالاها برای فروش به مزایده گذاشته می شود.

در  و مدارک موجود  اسناد  بررسی  اضافه کرد: طبق  وی 
گمرک، داروها و مواد اولیه وارد شده مربوط به روزهای 
اخیر و تاریخ های ١۶ و ١٧ مرداد است و مدت زمان زیادی 

از واردات آنها نمی گذرد.
عمرانی اظهارداشت: در گمرک به گونه ای برنامه ریزی شده 
تا مواد اولیه تولیدات دارو و سرم که بخش خصوصی وارد 
کرده با همکاری پلیس و سپاه پاسداران خارج از نوبت 
توسط کانتینرها حمل یکسره  شود. همچنین مواد اولیه 

استفاده  کرونا  درمان  برای  که  رمدسیویر  داروی  تولید 
می شود، نیز هر هفته وارد کشور می شود.

معاون دادستان کل کشور افزود: پنجشنبه شب نیز یکی 
از واردکنندگان برای ترخیص ۴٠ کیلو مواد اولیه به گمرک 
مراجعه کرده بود که با این میزان می توان ۴۰۰ هزار داروی 
رمدسیویر تولید کرد. همچنین مقرر شد محموله های سرم 
برای توزیع در استان ها ارسال شود تا مشکل کمبود سرم در 

سراسر کشور برطرف شود.

تعداد بهبودیافتگان کرونا سه میلیون ۶۷۴ هزار و ۵۲۹ تن رسید

هشدار دادستانی کل کشور به مسئولین وزارت بهداشت و واردکنندگان
 دارو درباره رسوب دارو در گمرک

کرونا در ایران

حقوقی و قضایی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید فیروز شیخ حسنی  را گرامی می دارد
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اجتماعی

»رئیس انجمن روانشناسی اجتماعی ایران« 
مطرح کرد:

رفع عادی انگاری اجتماعی کرونا
 در گرو طراحی محیط هوشیار

است:  معتقد  ایران  اجتماعی  روانشناسی  انجمن  رئیس 
کاهش و رفع عادی انگاری اجتماعی کرونا در گرو طراحی 
محیط هوشیار مانند نمایش حفظ فاصله فیزیکی با برخی 
نشانه ها به منظور جلوگیری از رفتارهای ناخودآگاه و عدم 
رعایت پروتکل های بهداشتی است، مجید صفاری نیا افزود: 
عادی انگاری اجتماعی و کاهش رعایت پروتکل های مقابله با 

کرونا از علل متعددی برخوردار است.
از  پرهیز  همچون  دلایل  این  از  شماری  کرد:  تصریح  وی 
خطاهای شناختی، استفاده از نظرات متخصصین، بهره گیری 
از تجارب مدل های موفق، طراحی محیط و ساختار از طریق 
افزایش ناوگان حمل ونقل عمومی، تعطیلی ادارات ومراکز 
علمی، آموزشی، جریمه های مسافرتی به نقش سیاست گذاران 

و برنامه ریزان کشوری بازمی گردد.
صفاری نیا ادامه داد: تامین اقلام بهداشتی نظیر ماسک، الکل، 
موادضدعفونی  و همچنین گندزدایی و ضدعفونی معابر و 
خیابان ها، ادارات و... نیز از اقدامات مهم در راستای پیشگیری 

از شیوع این بیماری خواهد بود.
این استاد دانشگاه با بیان اینکه تامین نیازهای دارویی و 
درمانی بیماران در این ایام نیز یکی از عوامل اساسی در کاهش 
بحران کرونا خواهد بود، افزود: آگاهی بخشی و اطلاع رسانی 
صحیح در خصوص این رویداد، آمار و ارقام، طراحی و مدیریت 
شهری هم می تواند در تقویت رعایت پروتکل های بهداشتی و 

طبیعتا کاهش شیوع کووید۱۹ اثرگذار باشد.
صفاری نیا خاطرنشان کرد: یکی از عوامل کاهش رعایت این 
دستورالعمل های بهداشتی ناشی از دشواری های اقتصادی 
نظیر  جمعیتی  گروه های  از  اعظمی  بخش  امروزه  است. 
کارگران روزمزد و رانندگان تاکسی نیازهای معیشتی خود 
را از طریق کار روزانه تامین و بنابراین تهیه اقلام وکالاهای 

بهداشتی به منظور پیشگیری از بیماری دشوار است.
این روانشناس اجتماعی افزود: بر این اساس ناگزیر رعایت 
پروتکل های بهداشتی مقابله با کرونا در این جمعیت کاهش 

یافته و عادی انگاری اجتماعی تقویت می شود.
وی با اشاره به عوامل روانشناختی اظهار داشت: امروزه در 
روانشناسی عصبی برخی بر اساس نوع تفکرات و خطاهای 
شناختی به بیماری باور نداشته و ابتلا به بیماری و مرگ 
ومیر را ناشی از قسمت و سرنوشت و اراده پروردگار دانسته و 

بنابراین شیوه نامه های بهداشتی را نیز رعایت نمی کنند.
این روانشناس اجتماعی همچنین با اشاره به علل روانی 
از دلایل کاهش  برخی  اضافه کرد:  اجتماعی  عادی انگاری 
رعایت این ضوابط بهداشتی نیز ناشی از شخصیت انسانی و 
تفکرات ناخوداگاه است. آدمی از منظر روانشناختی از تفکرات 
خودکار همانند راه رفتن، حمام کردن، مصرف صبحانه و ناهار 

و... اطاعت می کند.
وی افزود: بنابراین طراحی محیط هوشیار می تواند انسان را 
وادار به تفکر و خودآگاهی کرده و رعایت دستورالعمل ها را 
ترغیب کند. به عنوان مثال، این طراحی می تواند از طریق 
توقیف و جریمه های سنگین در صورت ترددهای غیرمجاز و 

نمایش حفظ فاصله فیزیکی با برخی علائم اتفاق افتد.
صفاری نیا با اشاره به خستگی روانی جامعه ادامه داد: رسانه ها 
به عنوان یک عامل کاهنده در برابر این خستگی روانی نقشی 
به سزا ایفا می کند. امروز رسانه های اجتماعی می توانند با 
تدوین یک برنامه منسجم، بهره گیری از برنامه های نوستالژیک 
همچون خیمه شب بازی و تئاتر و استفاده از توصیه قهرمانان، 
ضوابط  رعایت  بر  مبنی  پیشکسوت  اساتید  و  هنرمندان 
پیشگیرانه، از عادی انگاری اجتماعی در برابر واقعه جلوگیری 

کنند.
وی یادآور شد: برخی از شهروندان نیز بنابر مشکلات شخصیتی 
رفتارهای ضداجتماعی داشته و مغایر با هنجارها و رفتارهای 
جمعی عمل می کنند. این گروه های جمعیتی نیز گاه عمل به 

این دستورات اجتماعی را تضعیف خواهند کرد.

مسائل و آسیب ها

ترکیب پرسنلی شهرداری کرج بصورت کارگری و کارمندی 
است که تعداد پرسنل کارمندی اعم از پیمانی و ثابت 
نفر که  کارگری حدود ۳۲۵۰  پرسنل  و  نفر  حدود ۱۴۰۰ 
در شهرداری مرکز، ۱۰ منطقه و ۱۳ سازمان مشغول به 
کار می باشند، همچنین حدود ۳۰۰ نفر مستخدم موقت 
می باشند که پست سازمانی نداشته و با ابلاغ های انشایی 
حتی بعضاً برخلاف قانون تا جایگاه معاونت شهرداری را 

نیز اشغال کرده اند.
حدود ۳۷۰۰ نیروی شرکتی)۱۱۰۰ نفر در سازمان سیما و 
منظر، ۱۵۳۰ نفر در مرکز و مناطق، ۴۰۰ نفر در آرامستان ها(  
توسط دو شرکت تامین نیرو بنام های اسپادانا )۳۳۰۰نفر( 
و تخت جمشید )۴۰۰نفر که نیروهای حراستی و نگهبانی 
می باشند( البته اغلب بدون دخالت این دو شرکت و با 
مالی  معاون  پشتیبانی،  مدیرکل  تلفنی  های  سفارش 
روسای  و  مدیران  معاونان،  سایر  شهردار  و  اقتصادی، 
اعضای  سفارش  با  خصوص  به  و  تابعه  های  سازمان 

شورای شهر ادوار جذب کار شده اند.
نیروی  نفر  البته در دوماه آخر شورای شهر حدود ۱۷۵ 
بکارگیری شده  و  معرفی  نیرو  تامین  به شرکت  جدید 
اند که غالباً با سفارش شهردار سابق، مدیران شهرداری و 

اعضای شورای شهر بوده است. 
ساختار اداری شهرداری کرج، دارای ۴۲۵۱ پست سازمانی 
می باشد که مطابق قانون باید توسط نیروهای کارمندی 
سازمانی  های  پست  آن  همه  حالیکه  در  شود،  اشغال 
توسط مجموعه ای از پرسنل کارمندی و کارگری)با ابلاغ 
های غیرقانونی به صورت انشایی نه حکم رسمی( اشغال 
شده است، از طرفی شهرداری کرج ۴۶۳۵ پرسنل مستقیم 
سازمانی  های  پست  از  بیشتر  نفر   ۴۰۰ حدود  که  دارد 

مصوب آن میباشد.

شغلی  وظیفه  کرج  شهرداری  در  که  کارگری  نیروهای 
گرفته و بصورت غیرقانونی پست های سازمانی را اشغال 
از طرفی حاضر به تبدیل وضعیت استخدامی  کرده اند، 
که  است  این  آن  علت  نمی شوند،  کارمندی  به  خود 
بقیه  به  نسبت  قدرتمندی  قرارداد  یک  کارگری  قرارداد 
و  کار  اداره  کار،  قانون  حمایت  هم  که  قراردادهاست 
هیات های تخصصی حل اختلاف را پشت سر خود دارد 
و هم اینکه از افزایش سنواتی )حقوق، مزایا و عیدی و 
پاداش ( بیشتری نسبت به کارمندی برخوردار است، در 
نتیجه از آنجا که تغییر قرارداد کارگری به کارمندی مطابق 
رای هیات عمومی دیوان عدالت اداری بایستی با رضایت 
کارگر صورت بگیرد این افراد حاضر به تغییر وضعیت خود 

به کارمندی نیستند.
برابر بخشنامه سازمان اداری و استخدامی و نیز پیرو ابلاغ 
وزیر کشور به استانداران که مستند به بند ب ماده ۲۸ 
قانون برنامه ششم توسعه می باشد و  در آن تبدیل وضعیت 
نیروهای قرارداد کار معین، به مشاغل کارمندی مشخص 
شده است همچنین در آن چندین شرط قید گردیده که 
بکارگیری نیروهای قرارداد کار معین تا سقف ۱۰ درصد 
پست های سازمانی و مسدود نمودن پست های سازمانی 

به تعداد نیروهای بکارگیری شده از جمله آن شروط اند. 
در حالیکه در ابلاغیه و  دستورالعمل اجرایی صادره از سوی 
رییس سازمان شهرداری های کشور در بند ۳ تاکید شده 
است که پس از تکمیل سامانه و وارد کردن کلیه اطلاعات 
قراردادی، کارگری، شرکتی و  پیمانی،  نیروهای رسمی، 
تامین نیرو و همچنین تکمیل اطلاعات مربوط به ساختار 
های  پست  و  تابعه  سازمانهای  و  شهرداری  سازمانی 
سازمانی مصوب )چارت( و بعد از بررسی صحت اطلاعات 
و مستندات مذکور، تعداد پست های سازمانی مورد نیاز 
را برآورد کرده و سپس تا ده درصد پست های سازمانی به 
اخذ سهمیه مطابق آیین نامه ابلاغی برای تبدیل وضعیت 

نیروهای قرارداد کارمعین اقدام کنند.  
بنابراین با توجه به وضعیت پست های سازمانی شهرداری 
های  پست  از  شهرداری  مستقیم  نیروهای  تعداد  که  
سازمانی آن ۴۰۰ نفر بیشتر است که البته با افزودن رقم 
۳۵۰ نفر که طبق قانون ایثارگری بزودی تبدیل وضعیت 
می شوند، این رقم به ۷۵۰ نیروی رسمی بیشتر از پست 

های سازمانی می رسد لذا برابر چارت مصوب شهرداری 
نیازی وجود ندارد و با وضعیت نیروی انسانی موجود،  
سهمیه ۱۰ درصد قید شده در بخشنامه وزارت کشور برای 

شهرداری کرج مشمول نمیگردد. 
چرا بحران مالی! 

در حال حاضر  دستمزد پرداختی شهرداری به نیروهای 
مستقیم و غیرمستقیم خود و نیروهای شرکتی معادل 
۱۳۰ میلیارد تومان میباشد که سالیانه معادل ۱۶۰۰ میلیارد 
تومان بوده و با عیدی حدود ۲۰۰۰ میلیارد تومان،  حدودا ً 

معادل ۵۰ درصد درآمد شهرداری کرج می باشد.
تبدیل وضعیت بیش از ۳۵۰ نفر از نیروهای شرکتی در 
قالب قانون ایثارگری به کارمندی و نیز تبدیل وضعیت 
۴۵۰ نفر نیروی شرکتی قرارداد کار معین یا تامین نیرو 
به  دولت  هیات  اخیر  بخشنامه  به  موهوم  استناد  با 
کارمندی، حدود ۵۰ میلیارد تومان سالانه بار مالی اضافی 

به شهرداری تحمیل خواهد کرد.
طرف  نیرو  تامین  شرکت های  می رود  انتظار  طرفی  از 
قرارداد با شهرداری بخاطر حفظ منافع خود تا پایان قرارداد 
به دنبال جایگزینی نیروهای تبدیل وضعیت شده تا سقف 
قرارداد قبلی خود باشند که این خواسته آنها مطابق قرارداد 
و قانونی بوده و شهرداری توانایی تغییر آن را ندارد که 
برای شهرداری  مالی  اینهم می تواند یک معضل جدی 

ایجاد کند.
همه آنچه گفته شد در ماه های آتی و بخصوص در بودجه 
سال آینده  فشار مالی شدیدی به شهرداری تحمیل خواهد 
کرد بطوریکه بودجه سال آتی این حوزه کفاف نکرده و 

شهرداری با بحران جدی مالی مواجه خواهد گشت.
درحالیکه مطابق چارت سازمانی مصوب و نیز مطباق 
عملکرد کنونی شهرداری این سازمان با یک سوم پرسنل 
از ۱۳۰ میلیارد تومان حقوق و  اداره می باشد که  قابل 
دستمزد پرداختی ماهیانه حداقل ۵۰ میلیارد تومان برای 
نیروهای مازاد پرداخت می شود که سالیانه رقمی معادل 
۶۰۰ میلیارد تومان می باشد که این مبلغ برای ساخت 
هشت تقاطع غیر هم سطح، نوسازی آسفالت کلیه معابر 
شهر، ایجاد ده ها سالن ورزشی و ده ها پارک و نوسازی 
دیگر  بزرگ  کار  و صدها  عمومی  نقل  و  ناوگان حمل 

کفایت می کند.

درآمد شهرداری که باید برای رفاه، عمران و توسعه شهر هزینه شود 
توسط نیروهای مازادِ بکارگرفته شده، بلعیده می شود!

دیدگاه

جلسه کارگروه تنظیم بازار و کالاهای اساسی روز جمعه 
به ریاست معاون اول رئیس جمهور برگزار شد، محمد 
به  و  رئیس جمهور  دستور  به  که  این جلسه  در  مخبر 
منظور بررسی اقدامات لازم و فوری برای کنترل بازار شیر 
و لبنیات برگزار شد، با اشاره به نگرانی های موجود در 
جامعه نسبت به افزایش قیمت شیر و محصولات لبنی، 
تاکید کرد: دولت سیزدهم به دنبال تامین منافع تولید 

کنندگان و در عین حال رفع نیازهای مصرفی عام و مورد 
نیاز مردم در بخش شیر و لبنیات است.

وی با تاکید بر اینکه اگر امور به دست متولیان اصلی از 
جمله اتحادیه ها و تولیدکنندگان باشد، بخشی بزرگی از 
مشکلات کشور حل می شود، افزود: باید هر صنفی در 
قیمت گذاری و نظارت بر تولید کالاهای مورد نیاز مردم 
بویژه شیر و لبنیات که سهم عمده ای در تامین سلامت 

مردم دارد، دارای اختیارات کافی باشد.
حضور  با  که  جلسه  این  در  رئیس جمهور  اول  معاون 
وزرای جهاد کشاورزی، صنعت، معدن و تجارت، کشور 
علمی  معاون  و  مرکزی  بانک  کل  رئیس  و همچنین 
و  نگرانی ها  به  شد،  برگزار  جمهور  رئیس  فناوری  و 
زمینه  در  شیر  تولیدکنندگان  و  دامداران  دغدغه های 
تامین خوراک و نهاده های دامی اشاره و تصریح کرد: 
ارایه تسهیلات به دامداران و تولیدکنندگان صنایع لبنی از 
جمله سیاست های دولت برای تنظیم بازار شیر و لبنیات 
است تا شیر ارزان با بیشترین سوددهی به تولیدکنندگان 

به دست مصرف کننده ایرانی برسد.
مخبر همچنین در این جلسه دستور داد تا ضمن تشکیل 
جلسات فوری در هفته آتی به منظور بررسی راهکارهای 
کوتاه مدت و سریع جلوگیری از افزایش قیمت شیر و 
لبنیات مصرف عام مردم، عوامل اصلی افزایش ناگهانی 
قیمت شیر در روزهای گذشته پیگیری و بررسی شود، در 
ادامه این جلسه وزرای جهاد کشاورزی و صمت گزارشی 
همچنین  و  کشور  در  لبنیات  گرانی  اصلی  عوامل  از 
اقدامات و تمهیدات لازم در روزهای گذشته به منظور 

ثبات و کنترل قیمت بازار شیر و لبنیات ارائه کردند.

»مخبر« در جلسه کارگروه تنظیم بازار:

سیاست ما ارائه تسهیلات به دامداران و تولیدکنندگان صنایع لبنی است

دولت

مهدی شهیم

 نویسنده

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »دکتر احمد زینلی قطرم«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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دستگاه   ۵ ورود  از  غربی  آذربایجان  گمرکات  ناظر 
کامیون حامل سرم از مرز بازرگان به کشور خبر داد، 
توحید آذربد با اشاره به ورود محموله های سرم از مرز 
سرم  محموله های  ورود  کرد:  اظهار  کشور  به  بازگان 
به کشور از مرز بازرگان ۴ روز است که شروع شده و 

همچنان تداوم دارد.
وی ادامه داد: روز جمعه ۵ کامیون محموله سرم از این 
گمرک وارد شده و با احتساب این ۵ کامیون از روز سه 
شنبه هفته گذشته تا روز جمعه تعداد ۴۵ دستگاه کامیون 
حامل محموله سرم از کشور ترکیه به وزن هزار و ۴۰ تن 

و به ارزش تقریبی ۹۲۹ هزار یورو جهت ترخیص قطعی به 
گمرکات تهران و فرودگاه امام خمینی )ره( ترانزیت شده 

است.
آذربد خاطرنشان کرد: به سبب شرایط کرونایی کشور این 
محموله ها خارج از نوبت با حداقل تشریفات و با حداکثر 

تسهیلات ترخیص و به داخل کشور وارد می شوند.
وی یادآور شد: بر این اساس روز جمعه ۵ کامیون محموله 
سرم وارد کشورمان شد و بیش از ده ها کامیون دیگر در 
آن سوی مرز بازرگان منتظر ورود به کشور هستند که همت 

مسئولان را برای تسهیل در ورود می طلبد.

»ناظر گمرکات آذربایجان غربی« خبر داد:

۵ دستگاه کامیون حامل سرم از مرز بازرگان وارد کشور شد

استان ها

دریچه ورزشی

افزایش ۲برابری مراجعه کودکان کرونایی به بیمارستان ها در پیک پنجم کرونا!
رئیس بیمارستان کودکان علی اصغر اعلام کرد: در مقایسه با موج های قبلی میزان ورودی 
اطفال مبتلا به کرونا به بیمارستان حداقل ۲ برابر شده است. فکر میکنم تمایل این سوش 
از ویروس کرونا »دلتا« بیش از سوش های دیگر به سنین پایین تر است،  ٪۲۰ بخش ICU به 

وسیله اطفال مبتلا به کرونا پر می شود.

گزینه پیشنهادی وزارت ورزش و جوانان 
دولت سیزدهم؛

قهرمان اسبق و مدیر فعلی

ابراهیم  الاسلام  حجت 
جمهوری  رئیس  رئیسی 
سجادی  حمید  کشورمان، 
را به عنوان وزیر پیشنهادی 
ورزش و جوانان به مجلس 
سال  قهرمان  کرد؛  معرفی 
های دور دوومیدانی کشور 
و  مدیریتی  سابقه  که 

دانشگاهی را نیز در کارنامه دارد.
کنونی  مدیر  و  استقامت  دوهای  سابق  دونده  سجادی 
ورزشی است که موفق ترین دونده استقامتی تاریخ ایران 
محسوب می شود. وی در دوران فعالیت حرفه ای خود به 
عنوان یک ورزشکار، توانسته تقریبا تمامی رکوردهای دوی 
نیمه استقامت و استقامت کشورمان را در اختیار داشته 

باشد.
وزیر پیشنهادی مجلس همچنین چهار مدال برنز قهرمانی 
بانکوک  بازی های آسیایی ۱۹۹۸  آسیا و یک مدال نقره 
را کسب کرده است. مدال نقره وی در بازی های آسیایی 
در حالی به دست آمد که سجادی اواسط مسابقه هنگام 
پرش از روی یکی از موانع به زمین افتاده بود اما در ادامه 
توانست عقب ماندگی خود را جبران کند. سجادی سابقه 
رقابت در المپیک ۱۹۹۲ بارسلون و ۱۹۹۶ آتلانتا را در کارنامه 

دارد.
در بازی های آسیایی ١998 بانکوک، حمید سجادی برای 
آخرین بار در المپیک آسیایی حضور یافت و مدال نقره دو 
استقامت را از آن خود کرد، فینال مسابقات فوتبال بین 
ایران و کویت آخرین مسابقه بازی های آسیایی بود که 
حمید سجادی به همراه سایر اعضای کاروان به ورزشگاه 
راجامانگالای بانکوک آمده بود که به قهرمانی ایران همراه 

شد. 
سجادی را در ورزشگاه بانکوک به مصاحبه گرفتیم و گفت؛ 
کاش فینال دوومیدانی در حضور چنین تماشاگری برگزار 
می شد، اما خوشحالم که تیم ملی فوتبال باعث خوشحالی 

همه ما شد. 
مدال  چندین  دارنده  و  آسیا  استقامت  دوهای  قهرمان 
طلای آسیایی و بین المللی، بعد دنبال تحصیل رفت و 
در زمان ریاست دکتر سعیدلو به معاونت سازمان تربیت 
بدنی رسید و از معدود قهرمانان تحصیل کرده ای است 
وزارت  برای  دولت سیزدهم  پیشنهادی  وزیر  اکنون  که 

ورزش است.
از حضور در میادین بزرگ ورزشی و  ارزنده وی،  تجارب 
تحصیلات عالیه و شناخت کافی و کاملی که از فضای 
ورزش دارد و مقبولیت دکتر سجادی در جامعه به خصوص 
جامعه ورزش از وی یک مدیر شایسته ساخته و امیدواریم 
در  کاربلد  های  شایسته  ورزش  وزارت  در  وی  با حضور 

مدیریت های ورزش و فدراسیون ها اضافه شوند.

»امام جمعه کرج« مطرح کرد:

عملکرد شورای شهر را به شدت رصد می کنم 
آیت الله سیدمحمد مهدی حسینی همدانی در خطبه 
فعالیت  امروز  داشت:  بیان  کرج  جمعه  نماز  های 
در  باید  کرونا  با  مقابله  برای  اجرایی  های  دستگاه 
مساجد تمرکز یابد و خدمات رسانی با محوریت این 
کرج  )ره(  امام خمینی  انجام شود، مصلی  ها  مکان 
با تمام امکانات خود در اختیار قرارگاه مقابله با کرونا 
استان قرار می گیرد و اگر لازم باشد نماز جمعه را در 

مکان دیگری اقامه خواهیم کرد.
نماینده ولی فقیه در استان البرز گفت: همانطور که 
مقام معظم رهبری فرمودند باید مساله مقابله با کرونا 

در کشور جدی گرفته شود.
قیام  فلسفه  به  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  وی 
حضرت سیدالشهدا )ع( پرداخت و بیان داشت: تمام 
قیام امام حسین )ع( ریشه اش در امر به معروف و 
نهی از منکر است؛ جهاد در راه خدا ذیل در بحث امر به 
معروف و نهی از منکر قراردارد و  یکی از بخش های 

امر به معروف و نهی از منکر جهاد در راه خدا است.
آیت الله حسینی همدانی افزود: اهل تقوا تلاش می 
کنند خودشان را در معرض تهمت قرار ندهند، حضرت 
علی )ع( فرمود : »کسی که خود را در معرض تهمت و 
بدگمانی قرار دهد نباید فردی که به او بدگمانی می 

کند را  سرزنش نماید.«
وی ادامه داد: درس های فراوانی در قیام حضرت سید 
الشهدا )ع( اعم از پایداری و مقاومت وجود دارد، آن 
حضرت در روز عاشورا  و در اولین سخنرانی خویش  
فرمود» به خدا سوگند نه دست ذلت در دست آنان می 

گذارم و نه مانند برده از میدان جنگ فرار می کنم.«
عبدالله  ابا  حضرت  شد:  یادآور  کرج  جمعه  خطیب 

الحسین )ع( پس از شهادت فرزندان، اصحاب و یارانش 
تا پای شهادت ایستاد و درس مقاومت و ایثار را به 

نسل های بعد و جهانیان آموخت.
وی با اشاره به رجزخوانی رژیم صهیونیستی علیه ایران 
اسلامی گفت:  این رژیم که یک هفته در مقابل حزب 
دندان  اسلامی  ایران  برای  ندارد  مقاومت  لبنان  الله  
نشان می دهد؟ بهتر است بدانید اگر احمقی بکنید 

برای محو خود از صفحه روزگار اقدام عاجل کرده اید.
از  دیگری  بخش  در  کرج  جمعه  امام 

اخیر  اقدام  به  اشاره  با  سخنانش 
در  روسیه  و  انگلیس  سفرای 
 ۲ این  سفرای   : گفت  تهران 
از  تر  سریع  هرچه  باید  کشور 
کنند،  عذرخواهی  ایران  ملت 

دستگاه دیپلماسی  انقلابی باید 
برخورد  اقتدار  با  زمینه  این  در 

موارد  تکرار  شاهد  تا  باشد  داشته 
مشابه نباشیم .

آیت الله حسینی همدانی 
خطاب به سفرای این 
کشورها گفت: ما هم 
زیادی  های  عکس 
تحقیر  که  داریم 
چگونه  که  شوید، 
اسیر شده  سربازان 
شما ترسیده بودند.
به  اشاره  با  وی 
کودتای ۲۸ مرداد و 

سقوط دولت مصدق بیان داشت: در آن زمان چون مردم 
با دولت مصدق همراهی  نداشتند  با دستور آمریکا دولت 
مصدق سرنگون شد، آیت الله حسینی همدانی با اشاره 
به ملی شدن صنعت نفت ایران در زمان دولت مصدق 
گفت  انگلیس وقتی دید که دستش از غارت نفت ایران 
قطع شده دست به توطئه های مختلفی زد و ۲۵ سال 
حکومت دیکتاتوری در ایران شکل گرفت، رویداد  ۲۸ 
مرداد سال ۱۳۳۲ پر از عبرت است و مسوولان و افراد 

جامعه باید امروز مراقب رفتارهای بیگانگان باشند.
تمام  دشمنان   امروز  گفت:  کرج  جمعه  امام 
کار  به  را  خود  ترویجی  و  تبلیغی  دستاوردهای 
انداخته اند که هر نوع تفکر که زیر سلطه غرب 
نیست بی نتیجه است، باید توطئه ها را خنثی 
کرد، نیروهایی که دلشان برای نظام می سوزد در 
صحنه حضور داشته باشند کما اینکه در گذشته 

هم در صحنه بوده اند.
از  دیگری  بخش  در  کرج  جمعه  امام 
سخنانش با بیان اینکه شورای شهر 
کرج  برای عملکرد خود باید  جواب 
های قانع کننده داشته باشند، 
خطاب به اعضای این شورا 
گفت:  به شدت رصد می 
کنم،  سالم عمل کنید، 
و  گری  لابی  زیرا 
سهم خواهی سم 
مهلک عملکرد 

شما است.

البرز

آذربایجان غربی

رئیس کل دادگستری هرمزگان از ترخیص فوری محموله 
بزرگ مواد اولیه تولید سرم از بندر شهید رجایی بندرعباس با 

دستور ویژه قضایی و برای تأمین نیاز کشور خبر داد.
علی صالحی با اشاره به اخبار مربوط به کمبود سرم در 
مراکز درمانی کشور به ویژه برای استفاده بیماران کرونایی 
و درخواست صنایع تولید سرم برای ترخیص محموله بزرگ 
مواد اولیه موجود در بندر شهید رجایی بندرعباس، اعلام 
کرد: دستور ویژه قضائی برای ترخیص فوری این محموله 
و انتقال آن به صنایع تولید سرم، صادر شده است و در 
نتیجه آن، کامیون ها در حال بارگیری و انتقال این محموله 

به واحدهای تولید سرم هستند.

وی خاطرنشان کرد: با توجه به اهمیت موضوع، مأموریت 
ویژه ای به دادستان عمومی و انقلاب بندرعباس داده شد تا 
ضمن نظارت بر مراحل ترخیص، با همکاری مسئولان بندر 
شهید رجایی بندرعباس، این محموله بزرگ مواد اولیه، پس 

از بارگیری به صنایع تولید سرم ارسال شوند.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان در پایان با بیان اینکه 
این دستور قضائی با توجه به شرایط حاد کرونایی کشور و نیاز 
فوری بیماران خاص و کرونایی به این اقلام پزشکی صادر شده 
است تأکید کرد: دستگاه قضائی در راستای وظایف ذاتی خود 
به منظور نظارت بر حسن اجرای قوانین و صیانت قانونمند از 

حقوق عمومی، از هیچ کوششی فروگذار نخواهد کرد.

با دستور ویژه قضایی صورت گرفت؛

ترخیص فوری محموله بزرگ مواد اولیه تولید سرم از بندر شهید رجایی

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

هرمزگان
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ورزشی

صفِ اولِ واکسن زده!
در افق ١٤٠٠ رسيديم به آنچه 
بايد مي رسيديم، رتبه ١٤٦ در 
لحاظ  با  دنيا  كشور  بين ١9٠ 
اقتصاد پاك افتخار كمي نيست! 
البته رفيقمان كره شمالي هم از 
درب اخر اول است و به عبارتی 
ترين  پرابهام  و  فاسدترين 

اقتصاد جهان را دارد.
از دزدي ١٢٣ ميليارد توماني برادران رفيق دوست در سال ٧٤ 
كه دلار ٣٥٠ تومان بود، تا مه افريد، دكل نفتي، صندوق های 
نجومي،  املاك  و  ها  ايرانيان، حقوق  دانشگاه  غارت شده، 
قاچاق دختر وزير، ١٧٠ نماينده ناپاك رد صلاحيت شده مجلس 
دوازدهم، داداش هاي ناپاك رييس و معاون، سكه هاي قلك 
خانگیِ حميدجان خط قرمز، دكل و كشتي هاي گم شده، 
ميلياردها دلار ٤٢٠٠ تومانی برنگشته،  شصت تن طلاي ناب 
و... تنها نمونه هايی از هزاران دزدي بزرگ كشف شده ای است 
كه در دعواهای سياسي لو رفت و هزاران موردي كه دزديدند و 

بردند و خوردند و ليموناد طبيعي هم روش بالا زدند!
قاموس  در  اصلا  كه  كهكشاني  بخوربخورهای  از  بگذريم 
کشورمان حق مدير است و اصلا به عنوان دزدي در قوانين 
آنقدر مكرر در  ما تعريف نشده است، ولي هر چه هست 
مكرر شده، كه حساسيت مردم نسبت به آن تقريبا صفر شده 
است، مثل روزانه ٦٠٠ فوت كرونايي كه به خاك مي سپاريم، 
بدون آنکه مسببان آن كه قرار بود حتي واكسن به خارج هم 

بفروشند ككشان بگزد، تازه پاداش هم مي گيرند.
ولي شما را به دلار آمريكا قسم، حداقل اين حضرات را در 
صفوف اول نگذاريد تا به ريش ملت بينوا نخندند و روي 
اعصاب مردم راه نروند. صف اول و دوم مراسم سوگند رياست 

جمهور را نظاره كرديد
ديديد حضراتي كه...

كجاست آن مداح كه رجز براي صف اولي ها مي خواند؟ شايد 
اين صف اولی ها واكسن زده اند! واكسن كرونا را نمي گويم، آن 
را كه حتما نواخته اند از نوع فايزر! منظورم، واكسنِ مصونيت از 

كيفر خيانت در امانت مردم است!

پاتک به سپاهان؛

توافق اولیه آقای گل لیگ
 با پرسپولیس

یحیی گل محمدی سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس پس 
از اطلاع از پیشنهاد جدی باشگاه سپاهان به سانتا کلارا 
پرتغال مبنی بر انتقال قطعی شهریار مغانلو تصمیم به 

انتخاب جانشین برای مهاجم تیم خود گرفت.
برای  گزینه خود  را نخستین  رو سجاد شهباززاده  این  از 
حضور در بین مهاجمان فصل آینده پرسپولیس به باشگاه 
معرفی کرد. جعفر سمیعی مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
نیز مذاکره با او را آغاز کرد تا آقای گل لیگ برتر بیستم 

را جذب کند.
شهباززاده که سابقه پوشیدن پیراهن استقلال را در کارنامه 
خود دارد ابتدا نسبت به خواسته پرسپولیس واکنش منفی 
باشگاه  با شروط  روز  از گذشت چند  اما پس  داد  نشان 

پرسپولیس موافقت کرد.
شهباززاده در حالی تصمیم به جدایی از سپاهان گرفته 
مغانلو  شهریار  جذب  وجود  با  نویدکیا  محرم  که  است 
همچنان روی ماندن این بازیکن اصرار دارد اما مهاجم گلزن 
زردپوشان فعلا به تمدید با این تیم پاسخ منفی داده است.
شهباززاده تا دوشنبه قرار است تصمیم قطعی خود را برای 
که سابقه  او  بگیرد.  پرسپولیس  با  قرارداد یک ساله  عقد 
به  پیوستن  در صورت  دارد  را  استقلال  پیراهن  پوشیدن 
پرسپولیس می تواند بمب بزرگی در بازار نقل و انتقالات 

تابستانی لیگ برتر ایران شود.

نخودِ هر آش

سوژه

در اتفاقی عجیب، هفته گذشته باخبر شدیم متملقِ دو 
دهه اخیر والیبال ایران که مسائل و مشکلات زیانبار 
متعددی برای والیبال اصفهان، کاشان و ارومیه داشته در 
قبال تملق های پایان ناپذیرش، به عنوان سرپرست تیم 

ملی والیبال کشورمان منصوب شده است!
بگذریم که فارغ از اینکه به احتمال قوی رئیس پرحاشیه 
فدراسیون والیبال از جمله اولین تغییرات وزیر ورزش 
امیدواریم مقامات  باشد که  و جوانان دولت سیزدهم 
عالی  دیوان  و  محاسبات  دیوان  کل،  بازرسان  قضایی، 
با  روزگارانی  که  وی  متعدد  تخلفات  پرونده  به  کشور 
موتور گازی رفت و آمد می کرد ولی الان با احدی فالوده 

نمی خورد، نیز رسیدگی شود!
سالاری  شایسته  مرزهای  که  دارد  شگفتی  جای  ولی 
افراد  که  شده  عوض  گونه ای  به  والیبال  فدراسیون  در 

غیرمتخصص و غیروالیبالی، پست های کلیدی این 
فدراسیونی را که از اعتبار جهانی برخوردار می باشد 

را به خود اختصاص داده اند و متخصصان و 
پیشکسوتان شایسته و فرهیخته والیبال 

خانه نشین شده اند!
شگف آورتر اینکه فردی که جز تملق 
گویی، پیشگویی های غلط هنر دیگری 
ندارد و یار غار آقای داورزنی است، 
مدیرعاملی  دوران  از  را  فعالیتش 
به  و  آغاز  صنام  باشگاه  رئیس 
رئیس  منتقدین  به  اعتراض  خاطر 
از  غیرمعقول  تعاریف  و  فدراسیون 
افراد  و  دیرینشان  دوست  عملکرد 

از  زیرمجموعه غیروالیبالی و حمایت 
ناکامی های جناب ولادیمیر آلکنو که 

برای ۴ ماه مبالغ هنگفتی از بیت المال 
تیم  سرپرستی  حکم  کرده  خور  لوطی  را 

ملی را دریافت می کند! واقعاً به بی تدبیری و 
سوءمدیریتی جناب داورزنی به قول امروزی ها باید 

گفت ایول!
اتفاق ممکن  ترین  کارخانه محتمل  انتخاب مصطفی 
بود که از مدتها پیش انتظارش را داشتیم، زیرا به باور  
اعتقاد داشتیم که سعید معروف زیر بار این خفت نمی 
رود و هرگز کارخانه را به عنوان سرپرست قبول نداشت، 
پس طبیعی است بعد از کناره گیری معروف، سیدمحمد 
برای  میدان  خبر،  خوش  امیر  و  غفور  امیر  موسوی، 
سرپرست دیگر باز شد وچه کسی محرم تر از مصطفی 
داورزنی  جناب  به  افراد  ترین  نزدیک  از  که  کارخانه، 

می تواند باشد؟!
تیم ملی والیبال کشورمان تا وقتی زیر فشار بازی های 
المپیک توکیو ۲۰۲۰ قرار نمی گرفت و با تیم های بزرگ 
به رقابت نمی پرداخت، ضعف  های تکنیکی و تاکتیکی 
عیان نمی شد که مسبب اصلی آن انتخاب دیر هنگام و 
نابخردانه فدراسیون با تصمیم گیری های ضرب العجلی 
آقای داورزنی و خوش خبر سرپرست تیم ملی و عقد 
قرارداد کوتاه مدت با ولادیمیر آلکنو مربی روسی بود که 
کوچکترین شناختی از تیم ملی به ویژه جوانان نداشت. 
توکیو؛  المپیک  بازی های  گرفتن  پایان  با  به هر حال 
تیم ملی ایران بعد از تیم ژاپن در رنکینگ جهانی از رده 
هشتم به رده دوازدهم سقوط کرد! تا زنگ خطر برای 
مسئولان کشوری به صدا درآید و به فکر چاره اندیشی 

برای رئیس شایسته فدراسیون والیبال ایران باشند تا 
بیش از این به حیثیت و اعتبار جهانی والیبال کشورمان 

ضربه وارد نشود.
تیم ملی والیبال ژاپن بارها و بارها مانع صعود تیم ملی 
ایران به مراحل بعدی لیگ ملت ها و المپیک شده و 
رقیبی قدرتمند و دست و پاگیر برای تیم ملی ما به 
حساب می آمده است، اما در بازی های المپیک توکیو 
تیم ملی ما شایستگی و توان کسب پیروزی در برابر 
ضعف  مقهور  که  داشت  را  ژاپن  های  بادامی  چشم 
کوچینگی آلکنو شد و دلاور مردان والیبال کشورمان علی 
رغم بازی درخشان ناباورانه متحمل شکستی شدند که 
حقشان نبود و از رسیدن به مرحله یک چهارم باز ماندند.
تیم ملی والیبال ایران داعیه حرفه ای گری دارد و در 
مسابقات جهانی، بین المللی به ویژه آسیایی با کسب 
پیروزی های گرانبها در مقابل تیم های صاحب نام دنیا از 
جمله آمریکا باعث می شد میلیون ها هوادار و علاقه مند 
به والیبال در تهران و سایر شهرهای کشورمان به خیابان 
ها  بریزند و با در دست داشتن پرچم مقدس جمهوری 
اسلامی ایران با هلهله و شعارهای ایران ایران  به شادمانی 

در  اما  و بپردازند،  بی تدبیری  سایه 

ن سوءمدیریتی  سیو ا ر فد
غیروالیبالی با پرداخت دستمزد سنگین به آقای ولادیمیر 
آلکنو نه تنها بر خلاف تصورات واهی و رویایی آقای 
داورزنی و کارشناس خوش خیال خود مصطفی کارخانه و 
ناکار آمدی مربی روسی تبار، تیم ملی قدرتمند و شایسته 
کشورمان نه تنها جزو چهار تیم برتر نشد که به مرحله 

یک  چهارم هم نرسید .
و اما در پایان بازی های المپیک توکیو تیم برزیل علی 
رغم  عدم دستیابی به مدال در صدر رنکینگ فدراسیون 
جهانی باقی ماند و همان طور که اشاره کردیم ایران از رده 

هشتم به رده دوازدهم سقوط کرد.
قطعاً با وجود دستگاه های قوی نظارتی، در روزهای آینده 
با استقرار وزیر محترم ورزش و جوانان در دولت سیزدهم، 
شاهد برخوردهای قاطع قوه قضائیه با متخلفان حیف 
و میل بیت المال برای یک آرمان خیالی و عقد قرارداد 
کوتاه مدت میلیاردی در اسرع وقت و فارغ از تعاملات 
و حمایت های برخی از سیاسیون تغییراتی در مدیریتی 
فدراسیون والیبال ایجاد خواهند کرد و این فدراسیون که 
سال های اخیر پر فراز و نشیب ترین سال را سپری کرد؛ 

سر و سامان پیدا کند.
به هرحال از اینکه آقای بهروز عطایی پنج بازیکن دیگر 
را به اردوي تيم ملي دعوت کرد خوشحال شدیم ولی 
ای کاش فرصت دیگری هم به سامان صالحی داده می 
شد که به یقین آینده روشنی را پیش رو خواهد داشت، 
در لیست اسامی ١٥ بازیکن دعوت شده  به اردوي تیم 
ملی والیبال برای مسابقات قهرمانی آسیا ابتدا نام میلاد 
جواد  اسفندیار،  امیرحسین  صالحی،  عبادی پور،ومیثم 
کریمی، اسماعیل مسافر، علی رمضانی؛ علی اصغر مجرد، 
امیر حسین توخته، مهدی جلوه، صابر  رضا عابدینی، 
کاظمی، بردیا سعادت، محمدرضا حضرت پور، ابوالفضل 
قلی پور و امین اسماعیل نژاد به چشم می خورد که مهرداد 
بابایی، محمدطاهر وادی، مرتضی شریفی، امیرحسین 
فرهادی و اسماعیل طالبی نیز به لیست اسامی اضافه 
شدند که در نهایت از بین این ۲۰ بازیکن دعوت 
شده به اردوي تيم ملي ۱۴ نفر برای اعزام به 

مسابقات آسیایی انتخاب می شوند.
آقای  بزرگسالان  ملی  تیم  سرمربیگری 
و  کیان  طلوع  مربی  عطایی،  بهروز 
عظیم جزیده، پزشک علی فرهادی، 
ماساژور  خوریانی،  حسین  آنالیزور 
رضا قلی پور و سرپرست  مصطفی 
فدراسیون  رئیس  با حکم  کارخانه 
داورزنی  گفته  به  تا  گردید  تعيين 
سواری  کهنه  مربی  کارخانه  چون 
است که با والیبال مدرن دنیا و رقبای 
قدر تیم ملی آشنایی بیشتری  دارد 
بتواند در امور فنی هم به سرمربی کمک 
کند و نظر دهد! خدا آخر عاقبت تیم ملی 
والیبال کشورمان در این رقابت  های حساس  

را هم ختم بخیر بگرداند!! انشاالله 
سخن آخر؛ با این حساب حتما آقای داورزنی، پس از 
تحمیل کارخانه به تیم های گیتی پسند اصفهان، باریج 
اسانس کاشان، بانک سرمایه و شهرداری ارومیه )که به 
خاطر کسب نتایج  ضعیف در نیمه راه فرار را بر قرار 
ترجیح داد و دست مسئولان هیاُت والیبال و باشگاه 
شهرداری ارومیه را در پوست گردو گذاشت!( و سرپرستی 
تیم ملی، پست نایب رئیسی یا دبیری فدراسیون را به 
خاطر تملق بی مقدار برای رفیق گرمابه و گلستانشان آقای 
مصطفی کارخانه در نظر گرفتنه اند تا هم حق رفاقت را 
به طور کامل به جا آورده باشنند و هم اینکه از تجارب 

مدیریتی ایشان در اداره امور فدراسیون بهره مند باشند!
انتخابِ عجیب جناب  آینده »اپیزود دوم«  در روزهای 

داورزنی را در روزنامه دنیای هوادار منتشر خواهیم کرد.

در پی جدایی اسطوره های والیبال؛

دستمزدی به قیمتِ سرپرستی تیم ملی!

توپ وتور 

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

سخن آخر؛ با این حساب حتما آقای داورزنی، پس از تحمیل کارخانه به 
تیم های گیتی پسند اصفهان، باریج اسانس کاشان، بانک سرمایه و شهرداری 

ارومیه )که به خاطر کسب نتایج  ضعیف در نیمه راه فرار را بر قرار ترجیح داد 
و دست مسئولان هیاتُ والیبال و باشگاه شهرداری ارومیه را در پوست گردو 
گذاشت!( و سرپرستی تیم ملی، پست نایب رئیسی یا دبیری فدراسیون را به 
خاطر تملق بی مقدار برای رفیق گرمابه و گلستانشان آقای مصطفی کارخانه در نظر 

گرفتنه اند تا هم حق رفاقت را به طور کامل به جا آورده باشنند و هم اینکه از 
تجارب مدیریتی ایشان در اداره امور فدراسیون بهره مند باشند!

سعید  شفیعیان

 نویسنده

داستان راننده باوجدانی که با وجود پنچر شدن تایر 
تریلی اش، با تایر تکه تکه محموله اکسیژن را برای 

بیماران کرونایی به بیمارستان قائمشهر رساند.

اسکن کنید
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پلیس راهنمایی و رانندگی ف.ا.البرز در نظر دارد به 
منظور ایجاد محیط مناسب برای یادگیری آموزش و 
مقررات راهنمایی و رانندگی اقدام به واگذاری یک باب 
امتیاز احداث آموزشگاه پایه سوم به متقاضیان نماید.

شرایط عمومی:
١. مالکیت و یا اجاره سه ساله ساختمان آموزشگاه با 

زیربنای مفید اداری حداقل ١٣٠ متر مربع
٢. داشتن حداقل ١٠٠ متر مربع پارکینگ در مجاورت 

آموزشگاه
٣. خانواده های محترم شهدا و جانبازان و همکاران 

بازنشسته نیروهای مسلح دارای اولویت می باشند.
خدمت  راهور  توسط  که  لازم  شرایط  سایر   .٤
متقاضیان احداث آموزشگاه در موقع ثبت نام اعلام 

خواهد شد
از متقاضیان محترم خواهشمند است ظرف مدت 
ده روز پس از انتشار این آگهی جهت ثبت نام و 
ارائه مدارک به پلیس راهنمایی و رانندگی استان 
طالقانی- میدان  در  واقع  ها  آموزشگاه  البرز-امور 

عظیمیه مراجعه نمایند.
پلیس راهنمایی و رانندگی استان البرز

آگهی تغییرات شرکت بین المللی اریل فرآوران 
کرج شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 
٣٤١٣٠ و شناسه ملی ١٤٠٠٧٥١٢٤٧٠ به استناد 
 ١٤٠٠/٠٤/١٦ مورخ  مدیره  هیئت  صورتجلسه 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای محمدرسول 
به سمت  به شماره ملی ٣٣٠9٧٤8٢٠٠  جمالی 
رئیس هیئت مدیره و خانم نازنین اسکندرپور به 

شماره ملی ٤٥٥9٦٢٤٣99 به سمت مدیر عامل و 
نایب رییس هیئت مدیره شرکت انتخاب گردید. - 
کلیه اسناد و مدارک و اوراق بهاء دار با امضاء آقای 
محمد رسول جمالی همراه با مهر شرکت معتبر 

می باشد. )١١٧٦٧٦٧(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت مصالح بار مهر شرکت با 
مسئولیت محدود به شماره ثبت ٢9٠١ و شناسه ملی 
١٠١٠٢٠٠٥٦8١ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
ذیل  تصمیمات   ١٤٠٠/٠٤/٠٥ مورخ  العاده  فوق 
اتخاذ شد : - آقای میلاد جمشیدی مهر به شماره 
پرداخت مبلغ ٥٠٠/٠٠٠ ریال  با  ملی٠٠١٧٢8٥8٧9 
به صندوق شرکت به شرکت وارد گردید. - سرمایه 
١/٥٠٠/٠٠٠ریال  به  ریال   ١/٠٠٠/٠٠٠ مبلغ  از  شرکت 

افزایش یافت و ماده مربوطه دراساسنامه به شرح 
مذکور اصلاح گردید. اسامی شرکا پس از افزایش 
: خانم مریم علی کرلو دارای ٥٠٠/٠٠٠ ریال سهم 
دارای  مهر  جمشیدی  اصغر  علی  آقای  الشرکه 
٥٠٠/٠٠٠ ریال سهم الشرکه آقای میلاد جمشیدی 

مهر دارای ٥٠٠/٠٠٠ ریال سهم الشرکه. )١١٧٦٧٦8(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز 
مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری ساوجبلاغ

آگهی تغییرات شرکت مصالح بار مهر شرکت با مسئولیت 
محدود به شماره ثبت ٢9٠١ و شناسه ملی ١٠١٠٢٠٠٥٦8١ به 
استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١٤٠٠/٠٤/٠٥ 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - خانم مریم علی کرلو به شماره 
ملی٠٣8٤٤٥89٥٥با دریافت مبلغ ٥٠٠/٠٠٠ ریال ازصندوق شرکت 
از شرکت خارج گردید. - سرمایه شرکت از مبلغ ١/٥٠٠/٠٠٠ ریال به 

١/٠٠٠/٠٠٠ ریال کاهش یافت و ماده مربوطه دراساسنامه به شرح 
مذکور اصلاح گردید. اسامی شرکا پس از کاهش : آقای علی 
اصغر جمشیدی مهر دارای ٥٠٠/٠٠٠ ریال سهم الشرکه آقای میلاد 

جمشیدی مهر دارای٥٠٠/٠٠٠ ریال سهم الشرکه .  )١١٧٦٧٦9(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز مرجع ثبت شرکت ها 

و موسسات غیرتجاری ساوجبلاغ

آگهی تغییرات موسسه جامعه قرآنیان پویا کرج موسسه غیر 
تجاری به شماره ثبت ١٦٣9 و شناسه ملی ١٠١9٠٠٢9٣٧٢ 
مورخ  العاده  فوق  عمومی  مجمع  صورتجلسه  استناد  به 
١٣99/٠8/٠١ تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - موسسه مذکور 
در تاریخ فوق منحل )درحال تصفیه( اعلام گردید و آقای 
ابوالقاسم زارع به شماره ملی ٠٣٢١9٥٢٤٠٥ به سمت مدیر 

تصفیه و آدرس محل تصفیه : » استان البرز کرج بلوار طالقانی 
امیرکبیر ساختمان  جنوبی خیابان لاله ٥ جنب فروشگاه 
پزشکان پاسارگاد طبقه ٤ واحد ٤١٣ کد پستی ٣١٣٣9١988١ 

می باشد. )١١٧٦٧٦٥(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت دادبان نظم البرز موسسه غیر تجاری 
به شماره ثبت ٢٧٤٦ و شناسه ملی ١٤٠٠٤8٧٢٤٥١ به استناد 
العاده مورخ ١٤٠٠/٠٢/٢8  صورتجلسه مجمع عمومی فوق 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای حمید نیک نژاد به کدملی 
٠٠٤89٦١٤9٣ دارنده ١٥٠.٠٠٠ریال سهم الشرکه با پرداخت مبلغ 
٢٤9.8٥٠.٠٠٠ریال به صندوق موسسه , میزان سهم الشرکه 
خود را به مبلغ ٢٥٠.٠٠٠.٠٠٠ ریال افزایش داد - آقای امیر 
عظیمیان به کدملی ٣8٧٤٥8٣899 دارنده ٢٠٠.٠٠٠ ریال سهم 
الشرکه با پرداخت مبلغ ٢٤9.8٠٠.٠٠٠ ریال به صندوق موسسه 
, میزان سهم الشرکه خود را به مبلغ ٢٥٠.٠٠٠.٠٠٠ ریال افزایش 
داد - آقای سید شهباز حسینی به کدملی ٤9٦9١٥٤٠٤١ دارنده 
٢٠٠.٠٠٠ریال سهم الشرکه با پرداخت مبلغ ٢٤9.8٠٠.٠٠٠ریال 
به صندوق موسسه , میزان سهم الشرکه خود را به مبلغ 
٢٥٠.٠٠٠.٠٠٠ ریال افزایش داد. - آقای حامد فتاحی به کدملی 

٣٢٥9٢٤٤١٠٧ دارنده ٢٥٠.٠٠٠.٠٠٠ریال سهم الشرکه با پرداخت 
میزان سهم   , به صندوق موسسه  مبلغ ٢٤9.٧٥٠.٠٠٠ریال 
الشرکه خود را به مبلغ ٢٥٠.٠٠٠.٠٠٠ریال افزایش داد. - سرمایه 
به مبلغ ١.٠٠٠.٠٠٠.٠٠٠ ریال  از مبلغ 8٠٠.٠٠٠ ریال  موسسه 
افزایش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه به شرح فوق اصلاح 
شد . لیست شرکاء پس از افزایش سرمایه : آقای حمید نیک 
دارنده ٢٥٠.٠٠٠.٠٠٠ریال سهم  کدملی ٠٠٤89٦١٤9٣  به  نژاد 
الشرکه آقای امیر عظیمیان به کدملی ٣8٧٤٥8٣899 دارنده 
٢٥٠.٠٠٠.٠٠٠ریال سهم الشرکه آقای سید شهباز حسینی به 
کدملی ٤9٦9١٥٤٠٤١ دارنده ٢٥٠.٠٠٠.٠٠٠ریال سهم الشرکه آقای 
حامد فتاحی به کدملی ٣٢٥9٢٤٤١٠٧ دارنده ٢٥٠.٠٠٠.٠٠٠ریال 

سهم الشرکه. )١١٧٦٧٦٦(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز
 اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تاسیس آموزشگاه رانندگی پایه سوم در استان البرز )شهرستان چهارباغ(

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »مجید غلام نژاد «
 -بازیکن اسبق باشگاه استقلال- را گرامی می دارد

شب  پنج شنبه در دیدار برگشت مرحله پلی آف 
و  هلند  فاینورد  تیم  دو  اروپا  کنفرانس  لیگ 
با  که  رفتند  هم  مصاف  به  سوییس  لوترسن 
برتری سه بر صفر فاینورد به پایان رسید. دیداری 
که برای هواداران ایرانی اهمیت زیادی داشت تا 
عملکرد هافبک تیم ملی ایران را تماشا کنند. 
جهانبخش در این دیدار دو گل از سه گل تیمش 
را به ثمر رساند تا مهم ترین بازیکن تیمش در 

این دیدار شود.
مصدومیت  باوجود  ایران  ملی  تیم  هافبک 
و  داشت  درخشانی  نمایش  اما  دیدار  این  در 
زمین  از  او  خروج  از  پس  فاینورد  هواداران 
مصدومیت  البته  کردند.  تشویقش  ایستاده 
گفته  به  و  نیست  جدی  چندان  جهانبخش 
مصدومیت  این  تشدید  از  جلوگیری  برای  او 
تعویض شد و نمی خواهد هیچ مسابقه ای را به 

دلیل آسیب دیدگی از دست دهد.
جهانبخش پس از سه فصل ناموفق در برایتون 
تازه  فصل  یک  برای شروع  فراوانی  انگیزه های 
در  فاینورد  پیراهن  با  که  دیدارهایی  در  و  دارد 
زمین حضور یافته این انگیزه را از خود نشان 
داده است. لیگ هلند جایی است که جهانبخش 
در آن درخشید و همواره برای این ستاره ایرانی 

مناسب بوده است.
درخشش او در بازی دیشب نوید بازگشت رویایی 
و درخشش مجددش را می دهد. جهانبخش با 
آلکمار سابقه آقای گلی در لیگ هلند را دارد و 

اکنون زیر نظر مربی در فاینورد کار می کند که 
سابقه کار کردن با او را در آلکمار دارد. همین 
مساله باعث شد جهانبخش فاینورد را انتخاب 
کند و اکنون می توانیم بگوییم باید منتظر اخبار 
هیجان انگیزی از درخشش این ستاره ایرانی در 

فاینورد باشیم.
اوجش  روزهای  به  جهانبخش  بازگشت 

دراگان  و  ایران  ملی  تیم  برای  می تواند 
که  بازگشتی  باشد،  خوبی  خبر  اسکوچیچ 
چشم  دور  چندان  نه  آینده ای  در  می تواند 
بازیکن  این  به  را  فوتبال  بزرگ  تیم های 
تر  باتجربه  جهانبخش  بار  این  کند.  معطوف 
مساله  همین  و  کرد  خواهد  عمل  گذشته  از 

می تواند او را به هدفش نزدیک تر کند.

حسن یزدانی قرار است در رقابت های 
کشتی قهرمانی جهان ۲۰۲۱ نروژ برای 
ایران به روی تشک برود، رقابت های 
تا   ۱۰ از   ۲۰۲۱ قهرمانی جهان  کشتی 
۱۸ مهر به میزبانی اسلو پایتخت نروژ 

برگزار می شود.
کشتی  شاخص  چهره  یزدانی  حسن 
دارنده مدال های طلا و  ایران و  آزاد 
نقره المپیک و طلای جهان قرار است 
مبارزه  ایران  برای  ها  رقابت  این  در 
که  تیلور  دیوید  دیگر  سوی  از  کند، 
چندی پیش در مبارزه حساس فینال 
المپیک برای سومین مرتبه موفق به 
ثانیه های  در  یزدانی  شکست حسن 
پایانی شد، قرار است برای آمریکا در 

این رقابت ها کشتی مبارزه کند.
تیلور پس از کسب طلای المپیک در 
مصاحبه مطبوعاتی خود رسما اعلام 
کرد در رقابت های جهانی نروژ کشتی 
می گیرد و شنیده ها حاکیست یزدانی 

نیز در این مسابقات حاضر می شود.
سوی  از  شده  اعلام  رنکینگ  طبق 
اتحادیه جهانی کشتی یزدانی و تیلور 
با قرار گرفتن در جمع ۴ نفر برتر وزن 
۸۶ کیلوگرم تا مرحله فینال مسابقات 
جهانی با یکدیگر برخورد نخواهند کرد.
تیلور تاکنون ۳ مرتبه در جام جهانی 
 ۲۰۱۸ جهانی  مسابقات  کرمانشاه، 
به  توکیو موفق  المپیک  و  بوداپست 

شکست حسن یزدانی شده است.

شروع درخشان جهانبخش با بدشانسی؛

بازگشت باشکوه
چهارمین مصاف یزدانی

 و تیلور در اسلو؟

لژیونرها ورزش های رزمی
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ورزشی

مدیرعامل باشگاه شهید اورکی اسلامشهر گفت: ما در فوتبال ایران خود را با روح پاک 
ورزش معرفی کردیم، به دنبال فرهنگ سازی ورزشی در اسلامشهر هستیم و تنها انتظارمان از 

مسئولین حمایت است تا بتوانیم در لیگ دسته دو هم موفق شویم، وی در پایان، ضمن بیان 
خداقوت به مجموعه دنیای هوادار، روزنامه دنیای هوادار را ادامه دهنده قلمِ پاک مرحوم ناصر 

احمدپور خواند و برای این مجموعه در ادامه این راه خطیر، آرزوی موفقیت کرد.

اولین اردوی تیم ملی کشتی 
فرنگی برای حضور در 

قهرمانی جهان

اولین اردوی تیم ملی کشتی کشتی فرنگی بزرگسالان برای 
حضور در رقابت های جهانی نروژ روزهای ۲۵ مرداد تا ۷ 
شهریورماه در محل خانه کشتی شهید مصطفی صدرزاده 

برگزار می شود.
 اسامی نفرات دعوت شده به این اردو به شرح زیر است:

پور  عباس  سجاد  )خوزستان(  دادمرز  پویا  کیلوگرم:   ۵۵
)مازندران( محمدهادی شعبانی )فارس(

۶۰ کیلوگرم: مهرداد مردانی )خوزستان( مهدی محسن نژاد 
)خوزستان( پویا ناصرپور )خوزستان( امید آرامی )سیستان 

و بلوچستان(
۶۳ کیلوگرم: میثم دلخانی )فارس( علیرضا نجاتی )قم(

اسدی  حسین  )فارس(  گرایی  محمدرضا  کیلوگرم:   ۶۷
عبدولی  کرامت  )قم(  رضایی  محمدجواد  )خوزستان( 

)خوزستان(
۷۲ کیلوگرم: محمدرضا مختاری )فارس( امین کاویانی نژاد 

)خوزستان( علی ارسلان )مازندران(
پشتام  پژمان  )فارس(  گرایی  محمدعلی  کیلوگرم:   ۷۷

)تهران(
۸۲ کیلوگرم: جمال اسماعیلی )تهران( رسول گرمسیری 

)خوزستان( مهدی ابراهیمی )قم(
علیزاده  ناصر  )خوزستان(  طاهری  رامین  کیلوگرم:   ۸۷

)مازندران( حسین نوری )البرز(
۹۷ کیلوگرم: محمدهادی ساروی )مازندران( مهدی بالی 

)مازندران( مهدی فلاح )تهران( مهدی زودآشنا )لرستان(
۱۳۰ کیلوگرم: امین میرزازاده )خوزستان( علی اکبر یوسفی 
)مازندران( امیر قاسمی منجزی )خوزستان( پارسا نظری 

)فارس(
سرمربی: محمد بنا

مربیان: رسول جزینی، بهروز حضرتی پور، عادل بالی تبار، 
رحیم گیوی

متخصص تغذیه: دکتر رامین امیرساسان
پزشک: دکتر تورج ملک محمدی

ماساژور: محمد علیزاده
نفرات دعوت شده ساعت ۹ صبح روز ۲۵ مردادماه جهت 
انجام تست کرونا در خوابگاه شماره ۲ مجموعه ورزشی 

آزادی تهران حاضر باشند.
رقابت های کشتی بزگسالان قهرمانی جهان روزهای ۱۰ تا 

۱۸ مهرماه در شهر اسلو کشور نروژر برگزار می شود.

سوژه

دسته  لیگ  در  اسلامشهر  اورکی  شهید  فوتبال  تیم 
سه کشور، با کسب ۳۴ امتیاز صدرنشین جدول گروه 
خود شد و به مقام  قهرمانی رسید و صعود به لیگ 
بین  در  تیم  این  را جشن گرفت،  دسته دوم کشور 
۱۰ تیم به عنوان تیم نخست قرار گرفته و در جدول 
رقابت ها با ۲۴ گل زده و ۱۵ گل خورده و تفاضل 

گل ۹، به مقام قهرمانی لیگ دسته ۳ دست یافت.
تیم شهید اورکی یکی از تیم های با سابقه و قدیمی 
شهرستان اسلامشهر است که از دهه ۶۰ فعالیت خود را در 
این شهرستان آغاز کرده و حضور مربیان و بزرگانِ ارزنده ای 
چون مرحوم ناصر احمدپور )پدر فوتبال اسلامشهر( در این 
تیم یکی از افتخارات جامعه ورزش به شمار می رود، که 
در حال حاضر توسط محمود کاظم زاده از بازیکنان قدیمی 

این تیم مدیریت و هدایت می شود.
حال، پس از صعود مقتدرانه این تیم، به لیگ دسته دو،  
گفت وگویی اختصاصی با »محمود کاظم زاده«، مدیرعامل 

موفق این باشگاه، انجام دادیم:
در  گفت:  اسلامشهر  اورکی  شهید  باشگاه  مدیرعامل 
شیعیان،  سوم  امام  سوگواری  ایام  فرارسیدن  ابتدا 
و  می گویم  تسلیت  را  اباعبدالله احسین)ع(  حضرت 
بیماران  تمامی  برای  عزیز،  روزهای  و  شب  این  در 
آرزوی شفای  بیماران کرونایی کشور،  علی الخصوص 

عاجل را دارم.
کاظم زاده خاطرنشان کرد: تیم فوتبال ما از سال 

۱۳۵۷ با نام وحدت به طور رسمی در شهرستان 
اسلامشهر، فعالیت خود را آغاز کرد، اما در 
سال ۶۰، با شهادت شهید اورکی، این تیم 

به شهید اورکی اسلامشهر تغییر نام داد.
وی افزود: پس از آن با مدیریت شادروان 
ناصر  شادروان  مربیگری  و  ندایی  رحیم 
احمدپور که به پدر فوتبال اسلامشهر ملقب 
هستند و به حق، پدرانه زحماتِ بی دریغی را 

برای فوتبال این شهرستان کشیدند و ورزش 
نوین را در اسلامشهر احیا کردند، تیم شهید 

اورکی اسلامشهر در مسابقات قهرمانی 
شرکت  اسلامشهر  شهرستان 

کرد. 
داد:  ادامه  زاده  کاظم 
به همین  فعالیت  این 
شکل ادامه داشت، تا در 
دهه ۹۰، تصمیم گرفتیم 
ابتدا، در  را در  این تیم 

مسابقات توابع استان تهران شرکت دهیم و در سال بعد 
آن هم، پس از قهرمانی در لیگ برتر توابع تهران، به لیگ 
دسته سه کشور صعود کردیم که این اتفاق، آغازی برای 

تحول در فوتبال اسلامشهر شد.
کاظم زاده تصریح کرد: در سال ۹۸، مرحله اول لیگ دسته 
سه کشوری، با ۲۳ امتیاز نتوانستیم صعود کنیم، اما در 
سال ۹۹ موفق به صعود از مرحله اول شدیم و در مرحله 
دوم هم، که از اردیبهشت ۱۴۰۰ آغاز شد، پس از ۱۸ هفته، 
رقابت سنگین، موفق به صدرنشینی در گروه و صعودِ 

مستقیم به لیگِ دسته دوم کشور شدیم.
وی ادامه داد: کاری که مجموعه شهید اورکی انجام داد، 
کارِ بسیار بزرگی بود، زیرا بدون هیچ حمایتی از سوی 
مسئولین، ما موفق به تاریخ سازی در لیگ سه شدیم، 
تیمداری در لیگ دسته سه، بسیار هزینه بر است، اما ما در 
برابر چندین تیم متمول و قلدر با دست خالی ایستادیم 

و با قاطعیت صعود به لیگ دسته دوم را جشن گرفتیم.
مدیرعامل باشگاه شهید اورکی اسلامشهر خاطرنشان کرد: 
کادرفنی و مدیریت هر دو، با اتحاد و همدلی مثال زدنی، 
توانستند به این مهم برسند، گفتنی است پس 
از تغییر کادرفنی و روی کار آمدن آقای 
غنی زاده که از مربیانِ به نام استان 
البرز هستند و در گذشته شاگرد 
بودند،  بنده  و  احمدپور  استاد 
تیم ما انسجام بهتری گرفت و 
با تغییر نگرش انجام شده و با 
تکیه بر نیروی جوانی و جوانگرایی 
در فوتبال، با یاری خداوند و تلاش 
مجموعه، موفق به صعودی ارزشمند 

شدیم.
وی افزود: برای حضور در لیگ دسته 
و  آبرومندانه  حضوری  ما،  برنامه  دو، 
راه  این  در  اما  است،  قدرتمند 
نیازمند همت جمعی در 
هستیم،  شهرستان 
تیمداری  هزینه 
بسیار  دو  لیگ  در 
بدون  و  بالاست 
شرکت  حمایت، 

و حضورِ مقتدرانه در این رقابت ها ممکن نیست، مسئولین 
شهرستان باید نگاهی مثبت به ورزش داشته باشند و برای 

سرمایه های خود ارزش قائل باشند.
کاظم زاده تصریح کرد: اغلب تیم های حاضر در لیگ های 
با چالش هایی روبه رو  پایین تر، در مقوله اسپانسرینگ 
هستند و تیم شهید اورکی هم از این موضوع مستثنی 
نیست، رساندن این تیم، با دستِ خالی و بدون هیچ 
حمایتی، کارِ بزرگی بود که با تلاش و همت مجموعه 
عملی شد، اما حضور در لیگِ دو شرایطی متفاوت دارد و 
درخواستِ ما از مسئولین حمایتی همه جانبه است، زیرا ما 

نشاطِ بسیار خوبی در شهرستان به وجود آوردیم.
وی افزود: این موفقیت، حاصل تلاشِ دو ساله مجموعه 
بالای  پتانسیل  با  باتوجه  همچنین  بود،  اورکی  شهید 
باشگاه ما، این قدرت را در خود می بینیم که در آینده 
نزدیک، در بالاترین سطوح فوتبال کشور حضور پیدا کنیم، 
اما برای رسیدن به مهم، نیازمند تقویت و ترمیم نقاط 
ضعفمان هستیم که آن هم همان طور که گفتیم، نیازمند 

حمایت های مسئولین هستیم.
خواهان  تیم  چندین  حاضر  حال  در  گفت:  زاده  کاظم 
خرید امتیازِ لیگِ دویی ما هستند و تماس هایی هم با 
بنده گرفته اند، اما فعلا تمایلی برای فروش امتیاز نداریم 
و هدف من خدمت به مردم اسلامشهر است، گرچه به 
تنهایی توانایی تیمداری ندارم و به حمایت های مسئولین 

نیازمندیم.
وی افزود: تیم ما همان طور که به نام شهید والامقام 
محمد اورکی مزین است، مفتخر به داشتن چهار شهید 
بزرگوار است، شهید نوروزعلی رحمانی، شهید محمد اورکی، 
شهید مجید مرادی و شهید دهقان نژاد، از مفاخر فوتبال 

اسلامشهر هستند که به مقام شامخ شهادت نائل شدند.
مدیرعامل باشگاه شهید اورکی اسلامشهر گفت: ما در 
فوتبال ایران خود را با روح پاک ورزش معرفی کردیم، به 
دنبال فرهنگ سازی ورزشی در اسلامشهر هستیم و تنها 
انتظارمان از مسئولین حمایت است تا بتوانیم در لیگ 

دسته دو هم موفق شویم.
وی در پایان، ضمن بیان خداقوت به مجموعه دنیای 
پاک  قلمِ  ادامه دهنده  را  دنیای هوادار  روزنامه  هوادار، 
مرحوم ناصر احمدپور خواند و برای این مجموعه در ادامه 

این راه خطیر، آرزوی موفقیت کرد.

»مدیرعامل باشگاه شهید اورکی اسلامشهر« در گفت وگو با »دنیای هوادار«:

شهید اورکی  بدون هیچ حمایتی،  بزرگی کرد
برای حضوری آبرومندانه در لیگ دو، نیازمند همت جمعی در شهرستان اسلامشهر هستیم

داستان جلد

مریم ولی زاده

  خبرنگار 

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حسین شیبانی«
 -قهرمان پرورش اندام ایران- را گرامی می دارد
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»منصور بیک وردی«، رئیس هیات فوتبال استان البرز، از 
اردیبهشت ماه سال ۱۳۹۷، به عنوان متولی فوتبال، در استان 
البرز فعالیت می کند، حال رئیس هیات فوتبال استان البرز، 
پیرامون مسائل مختلفی در حوزه رشته فوتبال در استان، 

گفت وگویی اختصاصی با روزنامه دنیای هوادار داشت.
رئیس هیات فوتبال استان البرز، ضمن عرض تسلیتِ ایام 
سوگواری شهادت سرور و سالار شهیدان، امام حسین)ع( در 
ابتدای سخن های خود اظهار کرد: در این چندسالی که توفیق 
خدمت در هیات فوتبال استان را داشتم، بزرگترین چالشی 
که با آن روبه رو بودیم، مشکلات سخت افزاری هیات و عدم 
توجه مسئولین بلندپایه استان به ورزش و علی الخصوص 

رشته فوتبال بود.
بیک وردی تصریح کرد: مسئولین ارشد استان و مدیران کلی 
که حوزه فعالیتشان با موضوعاتِ ورزش ارتباط دارد، باید نگاهِ 
بهتری نسبت به ورزش داشته باشند و باتوجه به اینکه حدود 
۱۳ درصد از صنعت کشور در استان البرز واقع شده، می تواند 
کمک حالِ ورزش و فوتبال استان باشد، اما متاسفانه این 
نگاهِ سازنده را نسبت به فوتبال، تا به الان در استان البرز 

شاهد نبودیم.
وی خاطر نشان کرد: اگر تنها بخشی از این صنایعِ واقع در 
استان البرز، با حمایت های مسئولین استانی، به فوتبال 
ورود کنند، باتوجه به پتانسیل و ظرفیت بالای استان البرز 
در پرورش  استعدادهای درخشان، استان ما حداقل می تواند 
یک تیم لیگِ برتری با شرایط بسیار خوب را داشته، که بتواند 

در سطح کشور حرفی برای گفتن داشته باشد.
بیک وردی گفت: طبق آمار، در فصل گذشته چیزی حدود 
۷۰۰ نفر از بازیکنان کشوری، از استان البرز بودند و اگر ما 
بتوانیم، این بازیکنان را با ایجاد یک شرایط مطلوب در استان 
البرز، ساماندهی کنیم، قطعا شرایط فوتبال در استان البرز 
به بهترین نحو رقم خواهد خورد، این آمار در شرایطی است 
که در فصل گذشته، استان البرز در بخش مربیان هم پنج 
نماینده در لیگ برتر کشور داشت، که برای یک استان، آماری 

بسیار خوب و قابل توجه است.
رئیس هیات فوتبال البرز در ادامه تصریح کرد: باتوجه به 
چنین ظرفیت بالایی که در استان البرز در بخش پرورش 
نیروی انسانی کارآمد وجود دارد، اگر پایگاه های فوتبال در 
استان البرز، به شرایط مطلوبی برسند، می توانیم از این حجم 

از استعداد در استانِ خودمان بهره ببریم.
وی افزود: بزرگترین دغدغه ای که در فوتبال استان البرز وجود 
دارد این است که؛ باتوجه به اینکه استان البرز در مجاورت 
و همسایگی با استان تهران قرار دارد، استعدادهای ما در 
استان، پس از اینکه اندکی مورد توجه قرار می گیرند یا به 
اصطلاح دیده می شوند، برای ادامه فعالیتِ خود به تهران 
می روند، زیرا در پایتخت، هم پایگاه های فوتبال بیشتر از 
استان البرز است و هم نگاه رسانه ای به بازیکنان متفاوت 

است، گرچه ما در استانمان در حد بضاعت، از این 
دست موارد، بهره مند هستیم، اما بدون شک، شرایط 
پایتخت کاملا متفاوت است و ما باید تلاش کنیم 

به آن نقطه برسیم.
رئیس هیات فوتبال البرز گفت: ضمن عرض خسته نباشید 
و با قدردانی از زحمات و با تمام احترامی که برای همکارانِ 
اسبقمان در هیات فوتبال قائل هستم، در دوره ای در فوتبال 
البرز، هر کدام از تیم های ما که در لیگ کشوری حضور پیدا 
می کردند، در همان مرحله اول زیرگروه لیگ دسته سه، حذف 
و به لیگ استان برمی گشتند، به همین علت، مسابقات 
استان ما در سال ۹۴، با ۱۴ تیم لیگ برتر استانی برگزار 
می شد، اما به علت اینکه ساختار در استان البرز نادرست 
بود، هر تیمی که از لیگ برتر استان به مرحله اول زیرگروه 
لیگ سه صعود می کرد، بازهم به لیگ برتر استان برمی گشت، 
در حال حاضر به لطف خدا و برنامه ریزی و زحمات تمامی 
همکاران در مجموعه هیات فوتبال، چندین سال است که هر 
تیمی که به لیگ کشوری صعود کرده، جایگاه و امتیاز خود 

را حفظ کرده است.
وی افزود: اگر امسال ما توانستیم مسابقاتِ لیگ برتر استان 
را با ۹ تیم آغاز کنیم، بابت همان چشم اندازی است که از 
سال ۹۴ تعریف شده است، ما یک روند روبه رشدی را در 
مسابقاتِ استانی خود داشتیم، اما شرایط در لیگ کشوری 
کاملا متفاوت است، زیرا در سطح کشور، بخش خصوصی 
ورود می کند که اختیارِ کار، از دست هیات خارج می شود، 
ما هم همیشه قدردان زحمات همه کسانی که در بخش 
خصوصی فعالیت می کنند هستیم، اما قبل از هر هزینه ای، 
یک باشگاه برای موفقیت نیازمندِ یک ساختار حرفه ای است.
بیک وردی ادامه داد: شما مقایسه کنید، زمانی که باشگاه 
گل ریحان، ساختار خوبی داشت، همیشه جزو مدعیان لیگ 

بود و حتی شاید اگر کمی حواشی مدیریت 
می شد و شانس با ما یار بود، سال 

۹۸، در همین استان البرز جشن 
صعود به لیگ برتر را می گرفتیم، 
در  موفقیت  اصلی  بخش  پس 
لیگ های کشوری، به آن ساختار و 
نظامی بازمی گردد که باید در خود 
باشگاه وجود داشته باشد، اما در 
کنار این مورد مهم، باید به همان 
بحث اولیه بازگردیم، اگر مسئولین 
خصوصی  بخش  از  ما،  استانِ 
حمایت نکنند، بخش خصوصی 
از حضور در فوتبال دلسرد می شود.

وی افزود: ما در هیات فوتبال به 
دنبال این موضوع هستیم که یک 
شورای راهبردی فوتبال را تشکیل 

که  مسئولی  هر  که  دهیم، 
کمک  توانایی 

به فوتبال را دارد، در این شورا حضور داشته باشد و با یک 
فعالیتِ متمرکز که بخشِ عمده و اجرایی آن برعهده هیات 
برنامه ریزی  و  با سیاست گذاری  از یک سو  باشد،  فوتبال 
مسئولین و از سوی دیگر با ظرفیت بالای استان و اجرای 
برنامه های مدون شده، توسط هیات فوتبال، بدون شک 

با چنین طرحی، موفقیت در استان البرز بوجود خواهد آمد.
بیک وردی اظهار داشت: در رشته فوتسال، استان البرز در 
به موفقیتِ بزرگی رسیده است، در خصوص باشگاه نصر 
فردیس، این باشگاه در اولین سالِ حضورش  با تلاش همه 
عوامل، در بخش آقایان و بانوان تیمداری کرد که در آقایان، 
در دور اول از گروه خود، به لیگ یک صعود و تیم بانوان هم 

از لیگ یک، به لیگ برتر کشور صعود کرد.
وی افزود: ما در فوتسال در استان البرز، برای خود حرفی برای 
گفتن داریم، در حال حاضر در بخش آقایان، تیم مقاومت در 
لیگ برتر کشور فعالیت می کند و دو تیم در لیگ یک کشور 
داریم، در بخش بانوان، دو تیم لیگ برتری داریم و یک تیم 
هم در لیگ یک فعالیت می کند، فوتسال البرز، غنی و قوی 
است، اما همان نگاهِ مثبت مسئولین در فوتسال البرز هم، 

مانند فوتبال وجود ندارد.
بیک وردی تصریح کرد: اگر این اتفاق در استان های دیگر رخ 
داده بود، دو سه شبانه روز جشن می گرفتند، اما در البرز، به 
باشگاه ها که هیچ، حتی به خود هیات فوتبال هم تماسی 
گرفته نشد تا صعود دو تیم در رشته فوتسال را تبریک 

بگویند.
نباشد،  ورزش  زمانی که دغدغه مسئولین،  تا  افزود:  وی 
شرایط تغییر نخواهد کرد، اگر ما به ورزش بپردازیم، هم 
می توانیم اشتغال زایی کنیم و هم جلویِ برخی 
از هزینه هایی که برای برخی از مسائل 

اجتماعی انجام می شود، را بگیریم.
گفت:  البرز  فوتبال  هیات  رئیس 
سازی  بومی  مقوله  درخصوص 
البرز، متاسفانه  فوتبال در استان 
بزرگترین  از  یکی  موضوع  این 
چالش های استان البرز است، به 
علت اینکه بافت جمعیتِ استان 
متعددی  قومیت های  از  البرز، 
تشکیل شده که این موضوع، استان 
به  است،  کرده  مهاجرپذیر  را  البرز 
همین علت، بسیار دشوار است در این 
استان، تیمی ریشه دار شود، اما در عین 
حال می توانیم با بها دادن به تیم های بومی 
بومی سازی  البرز  استان  فوتبال  در  استان، 
کنیم، ما در استان البرز با شهدای رزکان 
یا مقاومت البرز یا هر تیم دیگری 
که به این استان تعلق 
داشته باشند، 

می توانیم در آینده ای نزدیک، به این مهم برسیم.
وی ادامه داد: شما همین هفته آخر لیگ یک را مشاهده 
کنید، برای جشن قهرمانی تیم فجر شهید سپاسی شیراز 
در استانِ خودمان در استادیوم انقلاب کرج، چندین تن از 
مسئولین عالی رتبه استان فارس حضور پیدا کردند، حالا 
در استان خودمان در شرایط یکسان، باید با کلی خواهش 
و تمنا آقایان مسئول را به استادیوم بیاوریم که آیا حضور 

پیدا کنند یا نکنند!
بیک وردی درخصوص گل ریحان گفت: شرایط گل ریحان 
دیگر برای همه مشخص شده است، باتوجه به مشکلاتی 
که برای مسئولین اصلی، این باشگاه رخ داده بود، یک 
فردی را معرفی کردند که به زعم خودشان مدیرعامل، اما 
به زعم ما نماینده باشگاه بود، زیرا ما ایشان را به عنوان 
مدیرعامل رسمی نمی شناسیم مگر اینکه اسناد و مدارک 
رسمی و قانونی را ارائه دهند تا این موضوع راستی آزمایی 

شود.
وی افزود: در فصل گذشته، تمامی هزینه های مسابقات 
گل ریحان را هیات فوتبال پرداخت کرده است و پرداختی 
میلیون   ۱۵ نهایتا  گذشته،  فصل  در  گل ریحان  باشگاه 
تومان بوده است، همچنین شرایط برگزاری تمرین و موارد 
سخت افزاری و مسابقات این باشگاه را هم اداره ورزش و 
جوانان استان در اختیارشان قرار داده، در این صورت فقط 
باشگاه باید بازیکنان و کادرفنی های متعددشان را ساپورت 
مالی می کرد، که متاسفانه این اتفاق هم رخ نداده است، در 
شرایطی که پرونده های متعددی هم، روزانه از کمیته تعیین 
وضعیت برای هیات فوتبال ارسال می شود که باشگاه گل 
ریحان را نسبت به تعیین وضعیت عوامل باشگاه، محکوم 

کرده است.
بیک وردی تصریح کرد: این بدین معناست که آورده های 
باشگاه گل ریحان یا صفر مطلق بوده یا نهایتا ۱۰ درصد بالای 
صفر بوده است، حال با چنین شرایطی، واقعا ما متوجه 
نمی شویم که توقع نماینده محترم باشگاه گل ریحان، از 

مسئولین استان البرز چیست!
وی افزود: همه مشکلاتی که پیرامون باشگاه گل ریحان 
بوجود آمد، به علت نبودِ ساختار در خود باشگاه و سوءمدیریت 
مسئولین این باشگاه بود، که موجبِ بروز چنین مشکلاتی 
شد، این بی برنامگی برای باشگاه هزاران مشکل و چالش دیگر 

را هم در فصل گذشته بوجود آورد.
رئیس هیات فوتبال البرز در پایان صحبت هایش تصریح 
کرد: جا دارد از زحمات تمام اصحابِ رسانه استان البرز 
تشکر کنم، توقع داریم رسانه ها بیش از قبل، از فوتبال 
استان حمایت کنند، یقینا، در قوانین و مقرراتی که در 
فوتبال البرز وضع می شود، منافع عموم را درنظر می گیریم 
و به منافع اشخاص کار نداریم، تا زمانی هم که بنده به 
عنوان متولی در فوتبال البرز فعالیت می کنم، به همین 
نیت، دیدگاه و تفکرمان پایبند هستیم، خواهش ما از 
مسئولین استانی این است که بیشتر به ورزش توجه کنند 
و امیدواریم کارگروه مربوطه، هرچه زودتر تشکیل گردد، تا 

بتوانیم به بهترین شکل حامی فوتبال البرز باشیم.

»رئیس هیات فوتبال البرز« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد :

به دنبال تشکیلِ شورای راهبردی فوتبال هستیم
تا زمانی که دغدغه مسئولین ورزش نباشد، شرایط تغییر نمی کند

دیالوگ

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

رئیس هیات فوتبال البرز گفت: درخصوص مقوله بومی سازی فوتبال در استان البرز، متاسفانه این موضوع یکی از 
بزرگترین چالش های استان البرز است، به علت اینکه بافت جمعیتِ استان البرز، از قومیت های متعددی تشکیل شده که این 

موضوع، استان البرز را مهاجرپذیر کرده است، به همین علت، بسیار دشوار است در این استان، تیمی ریشه دار شود، اما در عین حال 
می توانیم با بها دادن به تیم های بومی استان، در فوتبال استان البرز بومی سازی کنیم، ما در استان البرز با شهدای رزکان یا مقاومت 

البرز یا هر تیم دیگری که به این استان تعلق داشته باشند، می توانیم در آینده ای نزدیک، به این مهم برسیم.


